
Oświadczenie złożone 
przez senatora Michała Okłę 
na 17. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 sierpnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara 
Pawlaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o zainteresowanie się problematyką handlu 
obwoźnego, ponieważ nadal obowiązuje rozporządzenie ministra przemysłu i handlu z dnia 25 
października 1994 r., które ustala procedury handlu przewoźnego, a niektóre uregulowania 
prawne w tym zakresie zdezaktualizowały się. 

Taki rodzaj działalności jest nieograniczony i nieobjęty rozliczeniem fiskalnym, a w związku z 
niższymi kosztami jest zdecydowanie bardziej rentowny aniżeli handel stacjonarny. Handel 
obwoźny w odróżnieniu od handlu stacjonarnego nie przechodzi regularnych kontroli 
sanitarnych, przez co stwarza duże zagrożenie, jeśli chodzi o warunki higieniczne. 

Łączę wyrazy szacunku 
Michał Okła 
senator RP 
 


